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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/1 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 23.3.2022. 

 

ZAPISNIK 

8. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 23. ožujka 2022. godine 

u prostorijama Centra za mlade „Bunker“ 
 

Sjednica je započela u 15.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Lijep pozdrav svima, drage vijećnice i vijećnici, poštovane dame i 

gospodo. Evo, krećemo danas s našom osmom sjednicom, materijale ste svi dobili. 

Prisutni su tu iz javnosti gosp. Mario Robert Grgurić koji je izrazio želju da prisustvuje 

sjednici, a što je u skladu s našim Poslovnikom. 

Prije nego krenemo s radom zamolio bih naše vijećnice i vijećnike da kada se jave za 

diskusiju da se predstave, budući da naša javna glasila nisu još pohvatala sva imena. 

Kao što je to uvijek i uobičajeno, da gosp. Rizmanovski prozove vijećnike da vidimo da li 

imamo kvorum, pa ga molim da to učini, a unaprijed su se ispričali gosp. Hržić i gđa Fleiss. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivaka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Maja Gračanin, Ivan Horvat, 

Sanja Horvat Iveković, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko 

Lisec, Željko Mataušić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Željko Stanec, Miran 

Šoić, naknadno stigao Marko Matijaščić 

 

IZOČNI: 

Nika Fleiss - ispričala se, Matija Hržić - ispričao se 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika 18 nazočno na sjednici Vijeća, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke, jer postoji kvorum kakav je propisan našim Poslovnikom. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Željko Radovanić, Marinko Džepina, Davor Bošković, Zvonko Župančić, pročelnici Grada 

Samobora 

- Domagoj Puš, viši stručni suradnik za kulturu u Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Igor Rizmanovski, voditelj Referade za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 
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- Anja Franjić Modrić, voditeljica Referade za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Mirna Sokolić, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Vesna Jelinčić, savjetnica za prostorno uređenje i razvoj u Upravnom odjelu za gospodarstvo, 

razvoj i projekte Europske unije 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke 

poslove 

- Miroslav Hrenek, domar u Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Mladen Žitković, vršitelj dužnosti zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora 

- javnost 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno potrebno je 

verificirati Zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 28.12.2021. godine. 

Ima li osnove za kakve primjedbe ili dopune na Zapisnik? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Verifikaciju Zapisnika sa 7. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 28. prosinca 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo sljedeći 

 

Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno potrebno je verificirati Zapisnik 

sa 7. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 28.12.2021. godine. 

Ima li osnove za kakve primjedbe ili dopune na Zapisnik? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Verifikaciju Zapisnika sa 7. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 28. prosinca 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 28. prosinca 

2021. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

  

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje prijedlog dnevnog reda? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 "za") 

usvojilo sljedeći 
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DNEVNI RED 

 

1.  Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 

2023. i 2024. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2022. godinu 

3. Prijedlog Odluka o donošenju II. ciljanih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog 

plana uređenja Grada Samobora 

4. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora u 2022. godini 

5. Prijedlog odluke o  kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2022. godini 

6. Prijedlog odluke o odricanju prava prvokupa za kč.br. 1097 i 1098 k.o. Samobor u naravi 

dvorac i perivoj u Samoboru, Gornji kraj 34 

7. Prijedlog odluke o odricanju od vlasništva u korist javnog dobra u općoj uporabi - 

nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada Samobora 

8. Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2021. godine 

9. Prijedlog izmjena Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja 

prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu 

10. Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu 

11. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2022. godinu  

12. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu 

13. Prijedlog programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području grada Samobora za 2022. godinu  

14. Izvješće o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2021. godinu 

15. Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma 

Grada Samobora za 2021. godinu 

16. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2021. godinu 

17. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2021. godinu 

18. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2021. godinu 

19. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2021. godinu  

20. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2021. 

godinu  

21. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2021. godinu 

22. Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog komunalnog 

otpada za 2021. godinu 

23. Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja 

osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno 

njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2021. godine 

24. Izvješće o radu Savjeta mladih za 2021. godinu 

25. Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2021. godinu 
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26. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 

2021. godini 

27. Prijedlog akcijskog plana energetske učinkovitosti Grada Samobora za razdoblje 2022.-

2024. godine 

28. Prijedlog davanja mišljenja na Nacrt prijedloga Komunikacijske strategije i 

komunikacijskog akcijskog plana Urbane aglomeracije Zagreb 

29. Prijedlog odluke o imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića Grigor Vitez 

30. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama 

Statuta Samoborskog muzeja 

31. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za prosinac 

2021. godine 

32. Ostale informacije. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sada prelazimo na naš "Aktualni sat" gdje možemo postavljati pitanja i 

obavijesti gradonačelnici, zamjeniku i pročelnicima. 

Ako netko ima pitanja može krenuti i postaviti pitanje, izvolite. 

 

ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imam pitanje, a obratili su mi se roditelji djece koji stanuju u 

Grdanjcima i okolnim selima. Oni imaju problem s pohađanjem izbornih predmeta, koji se 

održavaju u matičnoj školi u Bregani. Oni se u nižim razredima odlučuju za izborne predmete 

(informatika ili strani jezik) i dok su u Područnoj školi u Grdanjcima onda nema problema, ali kada 

oni krenu u više razrede u Bregani imaju problem s prijevozom, jer imaju organizirani školski 

autobus, međutim nastava iz pojedinih predmeta nije usklađena s polaskom školskog autobusa i 

onda se dogodi da oni moraju sami si organizirati prijevoz. Sada se tu javlja problem neki si mogu 

organizirati prijevoz djece neki si ne mogu organizirati. Konkretno roditelji koji su mi se obratili 

oni su taj svoj problem riješili privremeno, jer učenica iz Noršić Sela koja je imala taksi prijevoz 

oni su se povezali s njom, međutim sada je to prije nekim mjesec dana ukinuto. Sada pitaju, da li 

postoji nekakva mogućnost da se to riješi? Tako da ta djeca mogu pohađati nastavu, jer oni kada 

se odluče za te izborne predmete to je njima pohađanje obavezno.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Gradonačelnice izvolite. 

  

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče tog prijevoza i aktivnosti djece u školi u Bregani Upravni 

odjel za društvene djelatnosti je upoznat s tom problematikom i ubiti se sve podešavalo rasporedu  

aktivnosti. Što se tiče tog prijevoza bit će riješeno, društvene djelatnosti rade na tome, gosp. Kižlin, 

trenutno nema pročelnika ovdje da detaljnije obrazloži, ali upoznati smo s problematikom i bit će 

riješeno.      

 

MIRAN ŠOIĆ - Zahvaljujem. Da li se tko dalje javlja? 

 

DARKO LISEC - Moje pitanje bi bilo, što je s javnim prijevozom u Gradu Samoboru? 

Pošto znamo da je studija, koliko ja znam, završena. Zanima nas što i kada će se početi rješavati 

pitanje javnog prijevoza? Najviše se pitanje odnosi na moje mjesto Galgovo, jer tu imam najviše 

pritisaka s njihove strane. Znači, zanima ih kada i kako će se to riješiti? To je jedno pitanje. 

Drugo pitanje. Što je s našim grobljem Galgovo - Sveti Martin, da li se ima nešto u planu 

tamo raditi? Koliko smo čuli da će biti neka sanacija, ali nemamo daljnjih informacija što bi bilo. 
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Bilo bi u redu da se malo obnovi ta naša mrtvačnica (fasada i još neke stvari) i parkiralište koje je 

makadam. Problem je ta sanacija klizišta i to znamo. Da li je to obuhvaćeno u tom dijelu? 

Moje treće pitanje je pitanje što su nam mještani iz Rakov Potoka postavili. Što je sa 

semaforom koji izlazi na staru Karlovačku cestu? Pošto sam i sam sudionik tog prometa i izlazim 

na tu staru Karlovačku cestu, dolje kod Caffe bara Korenčić teško je izaći. Postoji tamo to ogledalo, 

ali ono nam ništa ne pomaže jer iz smjera Jastrebarskog prema Zagrebu postižu se velike brzine do 

120/h. Moja supruga je imala jednu neugodnu situaciju, ona je izašla normalno, a on je doletio, on 

je izašao ispred nje, stao je i počeo vikati na nju, kakvo je to ponašanje, ono kako izlaziš van, a nije 

se pitalo kojom je on brzinom došao. Da li se nešto može po tom pitanju poduzeti? Gosp. Branimir 

Šiljak, koji je bio predsjednik u MO Rakov Potok, on je pokrenuo tu priču s Rakov Potokom, a ne 

znamo gdje je sada ta varijanta stala sa semaforom.  

 

PETRA ŠKROBOT - Na dio pitanja ću odgovoriti osobno, a  za dio ću zamoliti da dodatno 

pojasni resorni pročelnik. Što se tiče javnog prijevoza i studije, da studija je gotova, tražili smo 

određene nadopune i bit će prezentirana i vama i javnosti u narednom periodu. Zapravo, sami ste 

svjesni trenutne situacije, plan je bio raspisivati natječaj temeljem te studije do početka travnja, ali 

sada imamo nove momente zbog fluktuacije cijena na tržištu, svjesni ste svega, to moramo uzeti u 

obzir kod tog natječaja. Sada se nije pametno zaletavati u tom smislu, pa ćemo prvo prezentirati 

rezultate studije i što su neke novine vezano uz prijevoz. Na rješavanju problematike se radi 

kontinuirano i u narednom periodu ćete imati detaljnije informacije oko toga. 

Što se tiče groblja u Svetom Martinu, prvo idemo riješiti problematiku klizišta, odnosno 

sanirati to klizište.  Ono je prijavljeno na jedan od natječaja za fondove koji su bili aktivni. Kada 

riješimo klizište koje je glavna problematika onda ćemo raditi na ovim ostalim stvarima što se tiče 

uređenja mrtvačnice, parkinga, ali prioritet je sanacija klizišta. 

Što se tiče semafora u Rakov Potoku to ću zamoliti pročelnika da vam da više informacija. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Vezano za ovaj upit poštovanog vijećnika Darka Lisca, ja sam 

na inicijativu matičnog MO Rakov Potok pokrenuli projektiranje semaforizacije raskrižja, dobili 

smo određene uvjete, napravili smo glavni projekt, no isti nije prošao na valorizaciji od strane 

Hrvatskih cesta i nismo mogli nikakav pomak napraviti. U međuvremenu je došlo do promjene u 

vodstvu, odnosno u nadležnom odjelu koji održava dionicu državne ceste. 

 Predlažem da nanovo idemo novim postupkom i da vidimo koja su nam ograničenja, 

odnosno koji su uvjeti da bi mogli povećati stupanj sigurnosti na tom raskrižju. Ono je već bilo 

detektirano kao crna točka. Potrošili smo sav arsenal i utjecaj što smo imali na raspolaganju da 

dobijemo odobrenje, no, međutim rezultat je takav da se nije ništa rezultiralo. 

 

 MARKO POŽGAJ - Imao bih dva pitanja. Zanima me kakvo je trenutno stanje skloništa 

na području grada Samobora, a specijalno vezano za evakuaciju vrtića i škola? I ima li u vidu 

Civilna zaštita Grada provoditi vježbe evakuacije u školama i vrtićima? Znači, kako za možebitna 

ratna stanja i u slučaju potresa, požara i sličnog ugroza. Da li se možda iste već i provode? 

 Drugo pitanje, uz trenutno prijavljene EU projekte u Gradu Samoboru, koji se EU projekti 

dalje razvijaju po gradskim odjelima, ako da koji? Molim pročelnike za odgovor. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Oko civilne zaštite zamjenik gradonačelnice dat će odgovor. 

 

 PETAR BURIĆ - Što se tiče skloništa na području grada Samobora imamo devet javnih 

skloništa, koja su u vlasništvu Grada. Nažalost to je problematika jer je 2015. godine ukinuti su 
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pravilnici i zakoni o uređivanju i održavanju samih skloništa, tako da su mnoga skloništa na 

području grada zatrpana raznim stvarima, raznim materijalima, a koriste se i kao prostori skladišta. 

Mi smo pokrenuli određene inicijative kako bi se to raščistilo, ne dao Bog da nam treba, ali 

pokrenuli smo određene inicijative. 

 Što se tiče škola, vrtića, vježba i evakuacije, da Civilni stožer je razmatrao tu ideju i u 

narednom periodu ćemo pokušati same postupke po tom pitanju. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Što se tiče EU projekata sami znate da je Grad Samobor oformio 

određene timove (četiri tima), vezano za specifičnu situaciju svakog upravnog odjela na koji način, 

kako i tko što treba napraviti da bi se pratili dnevno natječaji i da bi se dnevno radilo na projektima. 

Za sada je prijavljeno negdje oko deset ili jedanaest projekata s Vjetrom u leđa koji će sada ići u 

sljedećoj fazi, negdje očekujemo tu prijavu. Da sada ne obrazlažem pojedinačno imam ovdje popis 

svih projekata pa mogu kolegi dati da on to ima. Ukoliko želi neke šire informacije po bilo kojem 

projektu stojimo na raspolaganju u Gradu, unutar Grada može doći i prisustvovati našim redovnim 

koordinacijama koje imamo četvrtkom. Radimo zaista vrlo ozbiljno po tom pitanju i svi natječaji 

koji izlaze dnevno se prate, razgovaramo o tome, pripremamo dokumentaciju. Vidjet ćete ovdje 

poslije prve točke i druge točke dnevnog reda da smo određena sredstva osigurali vezano za 

određene EU projekte i na taj način ćemo dati puni doprinos svim ovim projektima koji ovdje u 

ovoj tablici stoje. Pozivam kolegu da može doći da mu to predam. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li se dalje netko javlja za riječ? 

 

 MIHAELA SLAMAR - Imam dva pitanja za gosp. Župančića. Prvo pitanje je vezano uz 

neku redovnu komunikaciju putem maila s predstavnicima mjesnih odbora. Evo, imam pritužba s 

nekoliko strana da ne dobivaju redovno odgovore na svoje upite, te da po nekoliko puta šalju mail 

s podsjetnikom da im se odgovori na upit. Stoga bih htjeli vidjeti na koji način se može to ubrzati 

iz razloga što su predstavnici mjesnih odbora odgovorni i isto tako moraju širiti informacije i davati 

povratne informacije svojim mještanima. Mislim da nam jednostavno treba pravovremena 

informacija doći na vrijeme, a ne sa zakašnjenjem po nekoliko mjeseci. 

 Drugo moje pitanje vezano je konkretno uz Mjesni odbor Molvice. Mi smo početkom 

osmog mjeseca s gosp. Župančićem obišli cjelokupne Molvice i nekako je krenula to komunikacija 

vezano uz naše potrebe, održali smo nekoliko sastanaka, no neke stvari su se poprilično odužile. 

Htjela bih provjeriti na koji način možemo realizirati i brže reagirati na neke promjene i zahvate 

koji su poprilično mali, kao što je postavljanje pješačkog prijelaza ili dobivanja kante za smeće. 

Mislim da je poprilično rok od nekih osam mjeseci, koliko čekamo, na neku realizaciju za jedan 

pješački prijelaz ili četiri mjeseca ili tri mjeseca koliko je već sada prošlo od zahtjeva za kantu za 

smeće, poprilično dug period. Ako tako dugo čekamo za neke male intervencije, pitam se što će 

biti s nekim većim zahtjevima koje imamo. Evo, čisto da nekako da se proba brže reagirati na neke 

zahtjeve koji dolaze od strane mjesnih odbora.  

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Dozvolite da se ispričam u ime svog odjela, ako je došlo do 

određenih problema, odnosno komunikacije s pojedinim mjesnim odborima. Iako moram reći 

otvoreno da nije mi poznato koji je to mjesni odbor, bilo bi mi draže da mi kažete da možemo 

odmah iskomunicirati da otklonimo sve nedoumice. U pravilu mi ono što možemo riješiti 

rješavamo praktički možda i prije nego i što odgovorimo, ako je nešto iz sfere održavanja putem 

Komunalca. 
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 Konkretno za Molvice, radi se o tome da smo neke stvari napravili, to niste spomenuli, 

mislim da je vrijedno istaknuti. Sami pješački prijelaz, mi smo imali projekt napravljen pred godinu 

dana, ali nismo dobili suglasnost na to. Sada je konačno pred cirka mjesec dana došla suglasnost i 

rekao sam da ćemo to napraviti kada se završi asfaltiranje, a asfaltiranje je jučer završeno i to će 

biti napravljeno idući tjedan. Znači, ide uzdignuta ploha i pješački prijelaz. Postavili smo gore 

mjerač brzine, nadalje slijedi upis cesta koliko nam bude raspoloživo financijski, tako da će biti 

ono važno raskrižje gore kod trgovine Kiki. Tako da to nismo mogli pojedinačno rješavati. 

 Kante za otpad nisu išle neposredno na naš odjel već je išlo preko odjela za upravljanjem 

imovinom i to je isto sada razriješeno. Evo, kolega Džepina je isto intervenirao po tom pitanju, 

mislim da su kante isporučene. Nisu, s naše strane je taj postupak prošao svu proceduru. 

 

 MIHAELA SLAMAR - Samo bih htjela dodati. Apsolutno neke stvari su se realizirale ali 

mislim da je to isto tako bilo puno s naše strane guranja. Osobno sam uvijek dobila odgovor od gđe 

Maje, koju stvarno moram pohvaliti, koja je redovno odgovarala na upite. Ono što sam htjela dodati 

je vezano uz informacije koje idu prema mjesnim odborima, a ovo što ste spomenuli da se neke 

stvari realiziraju prije nego možda mjesni odbor dobi tu informaciju. Mislim da bi bilo puno bolje 

da prvo mjesni odbor dobije informaciju da se u njegovom mjestu kreće s realizacijom nekog 

projekta, nego da to sazna putem Radio Samobora ili kada se već stvari krenu odvijati, čisto da se 

i mi možemo spremiti i znati da to dolazi. U našem mjestu je konkretno bila pokrenuta realizacija 

plinovoda i mi na vrijeme nismo imali tu informaciju, krenulo se s radovima i u cijelom mjestu je 

nestalo i vode i struje itd., pa je nastala opća frka i panika, jer pola mjesta nije znalo što se događa. 

Da smo mi tu informaciju imali ranije mi bi obavijestili naše mještane putem naših društvenih 

stranica i oni bi se mogli pripremiti na tu situaciju.  

 Evo, dajem prijedlog da se možda u buduće prvo iskomunicira s mjesnim odborom o nekoj 

situaciji ili akciji koja nadolazi čisto da bih i mi imali tu informaciju. 

 

 GORAN GORŠE - Imam jedno pitanje koje je također lokalne prirode. Radi se o 

povezivanju dva naselja Lug Samoborski - Perivoj, a radi se o mostu preko potoka Bistrec koji je 

mjesni odbor stavio kao prioritetno i zaista hitno da se riješi do proljeća. No, međutim proljeće je 

tu, most je, zapravo, zatvoren s željeznim ogradama i to je u redu da ne bi neko dijete stradalo. No, 

kako će sada biti lijepo vrijeme djeca će se početi igrati vani na igralištu i ne daj bože da se dogodi 

slučajno da netko dijete propadne s tog mosta ili nešto u tom smislu da se dogodi. Dakle, bilo bi 

dobro da prije spriječimo takvu neku moguću situaciju. Zanima me koji je rok izvršenja i kada će 

taj most biti gotov?   

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Sanacija mosta započeta će biti već idući tjedan, a očekuje da će 

biti završena u roku od trideset do četrdeset pet dana. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Drago mi je da smo se nakon tri mjeseca konačno sastali i 

danas izgleda imamo svi slične teme. Naime, ja sam još 29. siječnja dobila jedan upit od Mjesnog 

odbora Podgrađe, a kažu ovako: 

"Štovana vijećnice, prosimo upit u Vijeću vezano za izrazito lošu komunikaciju s gradskim 

dužnosnicima, vele nikada gore nego sada, ali uvijek je gore od gorega, ali kažu da će biti i bolje. 

Ne odgovaraju na upite i pozive iz mjesnih odbora, a glede operativnih zadaća za 2022. godinu. 

Posebna gluhoća dolazi iz Župančićevog odjela, dakle komunalnih zahvata koji su planirani u 

2021. godini, a prebačeni kao prioritetni za početak 2022. godine. Stoga te molimo da postaviš na 

aktualcu sljedeća pitanja: 
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1. Kada ide jednostavna nabava za sanaciju vodne kaptaže Mjesnog odbora Podgrađe o čemu 

Župančić zna svaki detalj još iz trećeg mjeseca 2021. godine? 

2. Kada ide dobava ulične rasvjete i kapela, most Brusnjak - Dolec, redovno planirano od 

2012. na ovamo? Za to je bilo navodno dogovoreno realizacija treći kvartal 2021. godine. 

3. Kada ide završetak odvodnje kapela most Brusnjak, uključujući izvedbu pedeset metara 

potpornog zida kao uvjeta izgradnje planiranog nogostupa na istoj dionici? 

Znači tri stvari iz istog odjela. 

 Što se tiče te komunikacije prema mjesnim odborima i prema nama kao gradskim 

vijećnicima, znači iza nas stoje neki ljudi koji nas često pitaju za neke stvari. Sada ja moram 

postaviti pitanje direktno gosp. Petru Buriću, načelniku Stožera civilne zaštite, kojemu sam slala 

poruku i zvala sam ga vezano za pojavu žutice u Samoboru. Napisao mi je da je na sastanku i nije 

mi se nikada poslije toga javio, što smatram neodgovornim, jer ja to nisam pitala kao Irena 

Franceković, nego kao gradska vijećnica. Mene su pitali što se događa, jer vi sami znate da je 

određeni broj naših sugrađana završio u bolnici, neki su još i danas na liječenju i još uvijek se ne 

zna uzrok te zaraze. Znači, žutica kao takva nije se pojavljivala godinama, ne sjećam se zadnjih 

dvadeset ili trideset godina da smo imali takvu zarazu u Samoboru. Još ni danas nemamo o tome 

pravu informaciju, nadamo se da neće biti novo zaraženih, ali bi u svakom slučaju trebalo ne neki 

način javnost informirati, što se danas nakon mjesec dana, odnosno od početka zaraze događa i da 

li ima tu nekih novih momenata ili možemo reći da nema više opasnosti.  

 Apropro te loše komunikacije unutar Grada ili mjesnih odbora i vijećnika, predlažem da se 

naši gradski oci (gradonačelnica, zamjenik gradonačelnice i pročelnici) pridržavaju onoga što je 

definirano Statutom Grada Samobora u odjeljku XIV. Javnost rada i informiranje, u članku 104. u 

stavku 3. alineja 1. kaže: gradonačelnica i pročelnici, ovisi o temi koja bi trebala biti prezentirana 

javnosti, dužni su jednom mjesečno održavati redovne konferencije za medije. Možda to ne bi bilo 

loše, jer tada bi mi kao gradski vijećnici dobili neku informaciju. Sada tri mjeseca nismo imali 

Vijeće i načelno ne znamo što se u Gradu događa. Apropo toga dobili smo na uvid reviziju, 

međutim o njoj bi se eventualno isto unutar Gradskog vijeća trebala otvoriti nekakva rasprava. 

Vidim da to nije na dnevnom redu, pa se nadam da ćemo to imati na sljedećem Vijeću.       

      

 PETAR BURIĆ - Ispričavam se što se nisam povratno javio, jednostavno zbog obaveza. 

Da, bio sam na sastanku u tom trenu, a kasnije sam zbog obaveza smetnuo s uma. Ali isto tako 

radili samo na samom priopćenju za medije i kasnije su se sve informacije provukle kroz medije. 

Tako da vam ja u tom trenu ne bih mogao ništa više reći nego što je bilo malo kasnije 

iskomunicirano preko medija.  

 Ono što trenutno sa sigurnošću znamo da nije stvar u vodi. Znači, radi se o nekoj lokalnoj 

prirodi koju na žalost mi kao Grad ne možemo dodatno istražiti već su za to nadležne službe koje 

to provjeravaju i dodatno istražuju. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Župančić niste dali odgovor na pitanje oko škarpe. 

 

 ZVONKO ŽUPANČIĆ - Obzirom da sam osobno prozvan, mislim da imam tu i argumente 

da određene stvari demantiram. Konkretno, neću sam spominjati gospodina koji je tu, ali zadnji 

razgovor je bio točno prije dvadeset četiri sata s njim u pozitivnom tonu, s njim se čujem redovito 

svaka dva tjedna, a svaki mjesec u zadnjih godinu dana. Upoznat sa svime. 

 Kaptaža, za kaptažu dok nismo osigurali sredstva, nisu bila osigurana prvotno u proračunu, 

pa tek sada iza rebalansa možemo to pokrenuti. Znači, trebalo je najprije to predložiti da se uvrsti 

u program. 
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 Rasvjeta, rečeno je da ćemo nakon novelacije projekta definirati širenje rasvjete u naselju. 

 Zacjeljenje odvodnje, riješeno je u zadnjih mjesec dana ove godine.  

Ovdje u mobiteli imam sve razgovore kada sam se javio i ako slučajno nisam javio odmah, 

jer sam bio na sastanku, javio sam se kasnije. Tako da jednostavno nisam stekao dojam da imamo 

nekakvih nesuglasica oko toga i da je problem u komunikaciji, to sigurno ne, ali da moramo 

osigurati određene pretpostavke da ih imamo u programima to je sigurno, jer ne mogu se raditi 

neke stvari mimo procedure. Neka se to ispita, ali ja za ovo ne nalazim krivice u ponašanju. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gđa gradonačelnice izvolite. 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče revizije javno je dostupna, objavljena. Ukoliko vijećnici 

smatraju da treba dodatna prezentacija pojašnjenja mi se možemo angažirati i to napraviti. 

Što se tiče nekih nepravilnosti, za ono što se smatra nepravilno pokrenuti su određeni 

postupci, o tome će biti više u narednom periodu. Znate kada je procedura pokrenuta da baš ne 

možemo pričati o detaljima, kada je nešto u procesu. Naravno one najkritičnije točke, oni koji su 

malo gledali, glavna kritična točka je Komunalac, tamo se intenzivno radi, a ukoliko je potrebno 

dat ćemo dodatna pojašnjenja vezano uz reviziju. 

Što se tiče komunikacije s javnosti, dakle, na društvenim mrežama komuniciramo 

konstantno, mjesni odbori koji imaju zborove građana ili traže da dođemo, mi odradimo to. Bili 

smo u Gradni, Bregani i Bregana se ponovno javila da žele opet termin, pa tako na taj način 

komuniciramo s javnosti. Svaka sugestija je dobro došla, naravno da nam je želja intenzivirati 

komunikaciju i još to poboljšati i svaki prijedlog je dobro došao. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Uputila bih pitanje koje je na neki način aktualno i koje 

možda pratimo i nismo možda u Samoboru toliko svjesni koliko se na nas odnosi, ali se odnosi s 

obzirom na uredbu koja stupa na snagu prvog sedmog i činjenicu da se mijenjao Zakon o vodnim 

uslugama, a što to zapravo znači za sam Grad Samobor. Čuli smo da sudjelujemo u određenoj 

ustavnoj tužbi, gdje tražimo da se određene odredbe zakona ponište. Što to zapravo znači za sam 

Samobor, jer mi znamo da funkcioniramo već i sada u sastavu Holdinga, a ovo bi trebalo doći do 

određenog pripajanja tvrtke Odvodnja Holdingu. Dakle, što do sada nije bio slučaj, dok nam je 

vodovodni sustav pod Holdingom, te da se malo upozna vijećnike i javnost s tom situacijom, što 

nas zapravo čeka u periodu pred nama. Isto tako kako će funkcionirati radovi u samom gradu 

Samoboru, s obzirom da je najavljena velika investicija u Kolodvorskom naselju. S obzirom da 

imamo ustavnu tužbu da li će se to reflektirati na sam intenzitet radova, hoće li to sve teći dobrom 

dinamikom. Isto tako, kako će općenito funkcionirati radovi u vodovodnom sustavu s obzirom na 

sve to što nas čeka to preuzimanje, hoće li to profunkcionirati od prvog sedmog i što možemo 

očekivati općenito u Samoboru vezano uz tu situaciju? 

 

PETRA ŠKROBOT - Već sam komunicirala i sada ću ponovno, ovo je jedan od rijetkih 

slučajeva kada su se predstavnici različitih opcija sjeli zajedno i krenuli u borbu protiv onog sa 

čime se naravno ne slažemo. Dakle, uredba je donesena, svrstani smo u Uslužno područje zajedno 

pod Grad Zagreb, zajedno s Općinom Stupnik, Klinča Sela, zatim Gradom Sveta Nedelja, 

Jastrebarskim, Žumberkom. Kada smo imali sastanak i na ministarstvu i u Hrvatskim vodama 

komunicirano je na jedan način po pitanju ulaska u to Uslužno područje o načinu donošenja odluka 

unutar tog sustava, a zapravo sada ispada sasvim drugačije. To bi značilo da bismo mi trebali našu 

Odvodnju predati na upravljanje Gradu Zagrebu za nikakav iznos, za nikakvu naknadu, i to više ne 

ulazi ni u temeljni kapital, zato što se on odvaja s 31.12.2018., pa je to zapravo kao da nekoga 
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pustite u vlastitu kuću i da on donosi odluke umjesto vas. Sve je to bilo drugačije komunicirano, 

ono za što se mi zalažemo da nije sporno biti dio Uslužnog područja, ali su sporni uvjeti pod kojima 

se funkcionira unutar tog Uslužnog područja. Ovo što je gđa Sanja rekla, idemo s ustavnom tužbom 

zajedno sa svim ovim gradovima i općinama, jer ne želimo dati nešto što je naše, eto, samo tako, i 

da ne možemo donositi ključne odluke. 

 Što se tiče investicije na području grada Samobora već se to dugo odvuklo, natječaj je 

proveden, svi uvjeti su stvoreni da radovi krenu i jednostavno kada se vidjelo da postoji 

problematika oko pripajanja krenulo je malo stopiranje radova. Sada zadnja informacija je da je 

krenulo iskolčavanje i krenuli su radovi. U petak smo pozvani ponovno na sastanak u VIO, svi 

predstavnici gradova, i onda će se vidjeti kako će se stvari dalje odvijati i u kojem smjeru će to ići. 

Dakle, na nekom od narednih Vijeća ćemo vas dodatno izvijestiti o razvoju situacije, a ono što je 

činjenica kako sada stvari stoje neke informacije su da bi se sve trebalo prolongirati. Dakle, ne s 

prvim sedmim nego kasnije dok se ne vidi što će biti. 

 

 DARKO LISEC - Iskoristiti ću priliku da se malo još nadovežem na kolegicu Sanju, a 

vezano uz vodovod. Ja sam već dva puta postavio pitanje proširenja vodovodne mreže od Galgova 

prema Rakov Potoku. Tu sam naveo da se rade dvije proizvodne hale i oni su već u postupku 

realizacije svog plana, plaćaju se polako svi doprinosi (komunalni) prema Gradu. Što će se sada 

dogoditi ako smo mi u problemu, kao što smo čuli informaciju. Kako ćemo mi tim ljudima 

omogućiti da oni dobiju tu vodu i da pokrenu svoju proizvodnju? Sada bih htio iskoristiti tu priliku 

da gradonačelnica, pošto je najavila da u petak ima jedan sastanak sa VIO, da postavi to pitanje i 

da ih zamoli za odgovor vezano za tu priču. Znači, radi se o cca tisuću osamsto metara do dvije 

tisuće, pročelnik gosp. Zvonko je isto upućen u tu priču. Koliko sam dobio informaciju građevinska 

dozvola je istekla. Što sada dalje s time? Ljudi će postaviti pitanje, postavljaju i meni pitanje, ljudi 

će se uputiti prema Gradu i to isto pitanje uputiti će Gradu. Ljudi jednostavno žele odgovor i žele 

pokrenuti svoju proizvodnju. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Na dio pitanja ću odgovoriti ja, a na dio gosp. Zvonko. Što se tiče 

takvih investicija ono što mi možemo napraviti na redovnim koordinacijama koje se održavaju 

dogovorimo da poduzetnici doslovce idu s nama na taj sastanak. Mi smo već komunicirali za tu 

problematiku na tim koordinacijama, ali kako bi dodatno se angažirali pozivam da poduzetnici 

zajedno s nama idu u VIO na sastanak i da na taj način pokušamo urgirati da se ti projekti pokrenu. 

Oni bez obzira što se sada događa vezano uz Uslužna područja stvari moraju funkcionirati i 

komunicirati i na neki način moramo vršiti pritisak da odrađuju projekte.  

 

 PETAR BURIĆ -Samo da se nadovežem po ovom pitanju. Da, na redovnim 

koordinacijama prisustvujem ja s pročelnikom i kolegama iz odjela. Do sada smo više puta 

komunicirali za razne poduzetnike na području grada Samobora po tom pitanju, u većini slučajeva 

smo dobili odbijenicu od strane Vodovoda, gdje smo se konkretno zadnji puta čak malo i posvađali, 

ali mi tu na žalost ne možemo ništa puno. Ovim putem bih vas želio uputiti, a isto tako da i 

poduzetnike uputite, da se oni sami jave u VIO u Zagreb, konkretno jedan poduzetnik na području 

grada Samobora koji je želio raditi stambene zgrade, mi smo s naše strane pokušali više puta riješiti 

problem i uputili smo ga da se oni sami jave, da oni sami izvrše pritisak sa svoje strane i nedavno 

sam dobio konkretnu informaciju da su se uspjeli dogovoriti s VIO i da će se uspjeti to realizirati. 

Mi kao Grad pritišćemo, pitamo svaki put, uvijek dobijemo isti odgovor, to nam trenutno nije u 

planu nabave, u planu izvršenja, u planu programa i sličnih stvari. 
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 Predsjednik Gradskog vijeća konstatira da je stigao vijećnik Marko Matijaščić te da 

je sada nazočno 19 vijećnika na Vijeću. 

 

  

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Samo da se nadovežem s obzirom da je očito tema koja 

je vrlo interesantna i koja tišti dosta naše Samoborce i Samoborke. Isto tako ta cijena priključka 

stalno se čuje da su svi nezadovoljni zašto su toliko visoke te cijene priključaka u odnosu na Zagreb, 

a dio smo iste tvrtke, dakle, Holdinga. Tako da apsolutno treba voditi brigu i o tome. 

 Evo, jedan prijedlog da imamo neku temu na Gradskom vijeću, odnosno sjednicu 

posvećenu tome, pa pozvati predstavnike tvrtke VIO da čujemo te razvojne programe i slično, kroz 

ovaj period kada će se to usuglašavati, ako će biti tako da je sila zakona naprosto da će doći do te 

primopredaje ali da se tu nekako uspijemo postaviti, premda smo očito mi mali sa svojim 

poslovnim udjelom koji ćemo pridonijeti s eventualnim prenašanjem tvrtke Odvodnja. Evo, imate 

tu snagu šesnaest gradova da pokušamo ipak to promijeniti, a znamo i iz proteklog perioda, tu je 

kolega Stanec, to su uvijek bile teme pokušaj da se ta cijena priključka nekako snizi. Nikad nismo 

mogli dobiti informaciju zašto je takva cijena, a mislim da to sve muči, pa možda da se to sve 

nekako poveže. Ako je takva aktualna tema da se onda i napravi jedna sjednica, s obzirom što je i 

gđa Franceković pitala da se onda iznese koliko se kontrolira kvaliteta vode, kakvu pijemo u 

Samoboru i slično. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Definitivno možemo organizirati takvu sjednicu. Ono što sam još 

htjela istaknuti, da je to uredba. Moje pitanje je odmah bilo odvjetnicima, s kojima smo surađivali, 

što se događa ukoliko mi odbijemo biti dio toga. Znači, zakonski još nije definirano da postoje 

neke sankcije, znači nama nitko ne može nametnuti da sada predamo naše poduzeće, ali što ne 

znači da se možda u narednom periodu neće dogoditi da takav zakon bude izglasan da imamo 

sankcije. Ono što je sada trenutno stanje da nikako nećemo pristati na to i nema nekih kazni za 

takvo ponašanje i takvo postupanje, ali vidjet ćemo u narednom periodu kako će se stvari odvijati 

po tom pitanju. 

 

 LUKA BIŠĆAN - Vjerujem da smo već svi dobro upoznati s problemom gomilanja otpada 

u mjestu Vrbovec Samoborski. Naime, u tom mjestu posluje jedno poduzeće koje se bavi 

gospodarenjem otpadom. Izlaskom Državnog inspektorata na teren utvrđeno je da poduzeće 

posluje s određenim nepravilnostima i ono je dobilo neku novčanu kaznu, oduzeta mu je dozvola 

za gospodarenjem otpadom, te je dobilo nekakav vremenski period da taj otpad sanira, tj. da ga 

premjesti ili već što drugo. Koliko mi je poznato ne znam da li je istekao taj rok ili sada uskoro 

ističe. Moje pitanje glasi: Što konkretno Grad Samobor planira poduzeti po tom pitanju kako bi se 

taj otpad sanirao, te kako bi se kvaliteta života mještana vratila na neku zadovoljavajuću razinu? 

Unaprijed zahvaljujem na odgovoru. 

 

 PETAR BURIĆ - Na žalost taj rok je istekao, na žalost znamo isto tako da se ništa nije 

promijenilo, nažalost, količine otpada su se još i povećale u samom Vrbovcu. Državni inspektorat 

je izašao na teren, oni su napravili uvid, ispalo je da je tamo još nekoliko stotina tona plastike ima 

više nego što je bilo inicijalno zabilježeno. Također, taj problem više nije samo naš problem, 

odnosno mi smo sve svoje pravne mogućnosti ispucali i to je sada problem samog ministarstva. 

Državni inspektorat je izašao na teren, oni su napravili uviđaj, sada imaju svoje procedure koje 

moraju ispoštovati. Sada se trenutno bave s pisanjem novčanih kazni, te kazne se kreću od sto 

tisuća kuna do pola milijuna kuna, kada ispucaju te pravne i zakonske stvari sa svoje strane onda 
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će se krenuti, najvjerojatnije, u sanaciju samog odlagališta otpada. Mi kao Grad smo im se stavili 

na raspolaganje ukoliko im možemo nešto pomoći da ih potaknemo da se što prije to sanira, stojimo 

tu na usluzi, a sada je sve na njima. Mi ih redovito podsjećamo da se to što prije riješi kako bi se 

stanovnicima omogućio kvalitetniji život. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

 

 ŽELJKO STANEC - Dva pitanja imam za gradonačelnicu. Prvo pitanje, vidim da ste u 

rebalansu proračuna osigurali tri milijuna kuna za uređenje škole u Langovoj ulici. Da li je to za 

visoko obrazovanje ili za osnovne škole? S obzirom da imam neku informaciju da planirate neke 

razrede premjestiti iz OŠ Bogumila Tonija u Langovu ulicu. Da li je to istina? Ako je to istina, koja 

je onda nova lokacija za visoko obrazovanje na području grada Samobora. 

 Drugo pitanje je što se tiče onog gdje smo započeli neke razgovore još 2021. godine za 

izgradnju nogostupa od Perivoja pa do Mercatora. U kojoj je to sada fazi i jeste li to nešto dogovorili 

s Hrvatskim cestama?  

 Što se tiče ovog budite oprezni, možda jedan prijedlog, kod Uslužnog područja, nismo baš 

u poziciji da diktiramo mi tempo, tu budite oprezni, dobro pregovarajte, jer jednostavno naša 

Odvodnja nema baš neku preveliku vrijednost da bi mogli previše diktirati tempo oko svega toga. 

Ovo stvarno pozdravljam. To vodouslužno područje i za to smo se mi isto zalagali, oni su nas gurali 

prema Zaprešiću što po meni apsolutno nema nikakve logike, ovo je logika Samobor, Sveta 

Nedelja, Stupnik, to je stvarno jedna logika. Tu probajte zauzeti što bolji položaj, ali opet da neke 

investicije na području grada Samobora radi možda nečije tvrdoglavosti ne stradaju, tu budite 

oprezni radi Samoboraca. Ovo što je kolegica Sanja rekla, cijene, o tome probajte razgovorom da 

se te cijene nešto snize, koliko je tu moguće, jer imate tu i problem trebate zakonski čistiti 

kanalizaciju, a znate da to Grad Samobor nema, trebate pročišćavati vodu i to Grad Samobor nema 

itd., pa da ne uđemo još u lošiju situaciju.  

 

 PETRA ŠKROBOT - Što se tiče objekta u Langovoj, znate i sami da su radovi bili započeli 

i jednostavno takav objekt u centru grada ostaviti sada neuređen nema smisla. S obzirom da je 

napravljeno krovište, izmijenjena stolarija, instalacije su mijenjane, krenulo se s radovima 

unutarnjeg uređenja i potreba je da se to završi. Što se tiče informacije mi smo razmatrali opcije 

potencijalno možda, s obzirom da je u Bogumilcu problem s pitanjem prostora i da se ne bi 

dogodilo odlazak u treću smjenu, razmatrali smo opcije, ali to nije dogovoreno i rečeno da se u to 

ide dok se ne obnovi objekt broj pet u vojarni. Mi da i sada krenemo obnavljati taj objekt do jeseni 

nema šanse, naravno svima je jasno, da se to realizira. U koordinaciji smo s ravnateljicom iz 

Bogumil Tonija, gledamo da ne izmjestimo razrede, da nekako uspijemo još izdržati ovu godinu 

bez treće smjene, razmatramo opcije, a da kod ovog objekta završimo obnovu, jer nema smisla da 

stoji u ovoj fazi, moramo ga završiti s obnovom. 

 Što se tiče objekta visokog obrazovanja, to nije baš jednostavno i nije to samo tako 

pokrenuti veleučilište ili podružnicu sveučilišta, tu je potrebno pripremiti i silabuse i programe i 

nositelje kolegija, dobiti dopusnice ministarstva, ovisno na koju varijantu se ide. Tako da je to 

nemoguće napraviti u kratkom periodu. Objekt će imati namjenu, a mi smo uvjereni da će 

veleučilište zaživjeti ali treba vremena, do tada želimo objekt staviti u funkciju da ne stoji prazan i 

da nemamo takav objekt u centru u grada u takvom stanu. Evo, to je bila namjera zbog toga se išlo 

u rebalans da kada su već krenuli ti radovi da se sada s time ne stane nego da se to završi, i da ga 

onda stavimo u funkciju. Kažem, ako će biti prihvatljivo da to možda budu neki razredi škole 
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Bogumil Tonija, ako to neće biti prihvatljivo nećemo nikome nametati i nećemo forsirati, ali ćemo 

objekt staviti u funkciju. 

 Obnova Betonke od Perivoja do starog Končara ili Samoborske peke kreće uskoro, odnosno 

imamo informaciju iz Hrvatskih cesta, natječaj je završen, odabran je izvođač i sada se još čeka taj 

rok da li će biti nekih žalbi, ukoliko neće kreću radovi. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja?     

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih se nadovezala oko obnove škole u Langovoj, s 

obzirom da tamo u Langovoj postoji ono sporno igralište gdje tehnička kultura hoće, neće, urediti 

nešto za sebe. Pretpostavljam da oni sada nemaju izvore sredstava da bi tamo nešto promijenili, ali 

ako stvarno dođe osnovna škola barem u nekom kratkom periodu, da li se razmišlja o tome da se 

to igralište konačno barem malo dotjera i da djeca mogu tamo imati tjelesni, pa da se vrati natrag 

u staru funkciju. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Što se tiče tog igrališta razgovarali smo i s predstavnicima Zajednice 

tehničke kulture, s obzirom da smo upoznati s projektom koji bi tamo trebao ići. Uvjet je da igralište 

ostaje, da igralište bude tamo. To se planira aplicirati na EU fondove i uz tu zgradu uređivati 

igralište. To je sada podložno dogovoru da li krenuti u izgradnju igrališta prvo, a onda čekati 

raspisivanje natječaja za fondove. To možemo razmotriti u narednom periodu, ali imamo na umu i 

definitivno samo za to da igralište mora biti uz taj objekt. 

 

 MARTIN KOMES - Imat ću dva pitanja vezano uz zdravstvo u Gradu Samoboru. Prva 

stvar AVD uređaj. Za one koji ne znaju AVD uređaj to su automatski vanjski defibrilatori, to je 

mali prijenosni uređaj koji ima zadaću isporuke električne struje osobama koje imaju neki srčani 

poremećaj. To je vrlo jednostavan uređaj za sve laike. Dakle, on glasom upućuje spašavatelja kako 

i što učiniti u trenutku kada nekoj osobi stane srce raditi ili dođe do poremećaja rada tog srca. 

Bolesti srca su na drugom mjestu po smrtnosti u  hrvatskoj. Vrlo važno je naglasiti da se iznenadni 

zastoj srca može desiti svakome u bilo koje vrijeme, bio to sportaš ili zdrava osoba. Dakle, mi to 

ne možemo znati kada će se to desiti. U Hrvatskoj godišnje od srčanog zastoja umre devet tisuća 

ljudi, odnosno svakog sata umre jedna osoba. Istraživanja su pokazala da ukoliko u prvih tri do pet 

minuta se primijeni defibrilator postoji vrlo visoka vjerojatnost da će osoba preživjeti, svakom 

slijedećom minutom koja protekne od nastanka poremećaja gubi se sedam do deset posto 

vjerojatnosti za preživljenje. Moje pitanje je, danas nema pročelnika Žugaja, da li Grad Samobor 

u svom proračunu može izdvojiti nešto novaca kako bi se kupilo par tih AVD uređaja koji bi se 

postavili po strateškim mjestima u gradu Samoboru? Prvenstveno tu mislim na sve sportske 

dvorane, na gradsku upravu, autobusni kolodvor, zapravo na sva mjesta gdje se okuplja puno ljudi. 

To je jedno pitanje. 

 Druga stvar, što se tiče Hitne medicinske pomoći u Samoboru, znate da se trenutno borimo 

za beneficirani radni staž, svakog ponedjeljka u podne palimo sirene u znak nezadovoljstva. Dakle, 

mi smo jedina žurna služba u Hrvatskoj koja nema taj beneficirani radni staž. Evo, sada sam čitao 

izvještaj Javne vatrogasne postrojbe imali su dvjesto trideset šest intervencija u 2021. godini, a 

Hitna pomoć u gradu Samoboru je imala oko četiri tisuće sedamsto intervencija, oko tisuću petsto 

ambulantnih pregleda, s vozilima Hitne pomoći u svrhu žurnih intervencija napravilo se preko sto 

tisuća kilometara, dok su sanitetski prijevozi napravili oko četiristo tisuća kilometara u jednoj 

godini. Znam da to nije stvar Grada Samobora, da je to pitanje Županije. Uglavnom prostori u 

kojima se mi sada nalazimo su od osamdesetih godina i nikada se u to nije ulagalo. Znači to su 
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neadekvatni uvjeti i za prijem i za opservaciju pacijenata. Moje pitanje glasi: Kako Grad Samobor 

može dati neku ideju ili pomoći Županiji s nekim konkretnim prijedlozima, kako bi unaprijedili 

Hitnu pomoć u Samoboru? Mi smo na terenu od nula do dvadeset četiri sata, idemo na najteže 

slučajeve, često svoje zdravlje stavljamo ispred drugih. Mislim da je vrlo bitno i da bi bilo vrlo 

mudro unaprijediti Hitnu pomoć u Gradu Samoboru. Ne znam na koji način mi to možemo 

predložiti i unaprijediti, ali svaki korak unaprijed je dobar korak, 

 

 PETRA ŠKROBOT - Pozdravljam inicijativu. Znamo da je Crveni križ jedan takav uređaj 

postavio u OŠ u Svetom Martinu. Uglavnom u planu je postaviti još tih uređaja. Svakako možemo 

razmotriti da unutar proračuna, a za to ćemo konzultirati našeg resornog pročelnika, treba vidjeti 

koji je to iznos sredstava i možemo li za to naći sredstava u proračunu za takve uređaje. 

 Što se tiče Hitne pomoći, naravno u komunikaciji smo sa Županijom, neki projekti kreću, 

neki su u planu. Možemo naravno komunicirati za naredni period da kroz neku zajedničku suradnju 

ponovno Grad Samobor i Županija realiziraju poboljšanje Hitne medicinske pomoći u Gradu 

Samoboru. Kao što ste i sami rekli to je pod ingerencijom Županije, ali kroz komunikaciju i 

suradnju možemo sigurno postići unapređenje. 

 

 MARTIN KOMES - Da što se tiče Crvenog križa oni sudjeluju u aktivnim edukacijama 

svih zaposlenika u školama, tako da nam oni stoje na raspolaganju i ponudili su pomoć kakvu god 

treba. Nije bitno da se uređaj samo kupi, nego je bitno da ljudi znaju s time i baratati. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Vidim da smo aktualni sati ispunili. Može, ali kratko. 

  

 ŽELJKO RADOVANIĆ - Reko bih u ime, sigurno gradske vlasti, ali u ime svih 

Samoboraca da hvala Bogu da imamo nekog iz Doma zdravlja, nekog tko će nam ovako povremeno 

znati dati inicijativu i vjerujem nam usmjeriti. Budite uvjereni da u proračunu za ovakve aktivnosti 

uvijek ima novaca i da će se naći sredstva. Ako želite već kroz idući tjedan, nakon što se vrati gosp. 

Žugaj, možemo nas troje sjesti i pripremiti prijedlog za sljedeći rebalans da se vidi o kom iznosu 

se radi kada govorimo o ovoj vašoj prvoj temi. 

 Kada govorimo o drugoj, dakako, naši odnosi koje smo malo poljuljali sa Županijom oni se 

vraćaju i idu prema boljemu, pa vjerujem da će i župan imati sluha da nas poprati kao što prati i 

sve ostale gradove u tom dijelu. Samo da podsjetim da mi u proračunu imamo i financiramo jedan 

cijeli tim Hitne pomoći, iznad onog standarda koji bi nas pripadao. Uz sigurno uvjerenje u ime 

gradonačelnice i Grada da ćemo svaku ovakvu inicijativu koja se odnosi na zdravlje i boljitak 

Samoboraca u cijelosti podržati i prihvatiti. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Ispričavam se na kašnjenju, a i gosp. Komes je malo odužio, 

pa ću biti vrlo kratak. Znam da je kolegica Mihaela otvorila raspravu na ovu temu, pa ću biti malo 

kritičan, ali želim da se to prihvati kao jedan konstruktivni pristup kako rješavati stvari. 

Ne mogu prihvatiti činjenicu da se šalju zahtjevi na određenu adresu, a da odgovori traju 

po mjesec, mjesec i pol dana, ako uopće dođe. Konkretno se obraćam gosp. Župančiću, dvadeset 

sedmog prvog sam kao predsjednik Mjesnog odbora poslao upit, dvadeset drugog drugog sam 

poslao ponovno podsjetnik i molio sam odgovor. Odgovora dobio nisam, deseci zahtjeva su do 

sada odrađeni, većina njih je odrađena na način da sam okrenuo broj i nazvao gosp. Inića ili nazvao 

gosp. Stića ili gosp. Bišćana. To ne može tako funkcionirati. Znači, postoji jedna univerzalna adresa 

gdje ljudi dostavljaju zahtjeve, taman da se napravi generički automatski zahtjev: "Poštovani 

zaprimili smo vaš zahtjev i isti je stavljen u proceduru, javit ćemo vam se u što mogućem kraćem 
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roku. Srdačan pozdrav." Ljudima će i to biti dovoljno. Ukoliko ste zameteni poslom, vjerujem da 

jeste, da je posla jako puno, treba delegirati stvari. Ljudi nam se javljaju, ne dobivaju nikakve 

feedbekove, ne znaju da li uopće šalju na dobru adresu ili ne šalju. Krenulo je proljeće, svi očekuju 

i stanovnici mjesnih odbora i predstavnici da se nešto napravi, moramo tu nekako naći zajednički 

način kako to sve malo ubrzati. Barem kažem generička poruka za početak, a onda i nešto 

konkretno nakon nekog razumnog roka. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Svi pročelnici su čuli da je problem u komunikaciji i odgovora na vrijeme. 

Nadam se da će kritike prihvatiti, ne samo Markove nego svih danas koji su na tu temu govorili. 

Jučer smo održali koordinaciju predstavnika stranaka, a stranka koja još nije dostavila svoj 

prijedlog da će isti dostaviti kako bi na idućoj sjednici Vijeća mogli konstituirati Međustranačko 

vijeće, pa će biti lakše raditi da se neka pitanja i prijedlozi prije sjednice iskristaliziraju brže i 

kvalitetnije.  

S obzirom da smo se jučer dogovorili da bi za prve tri točke bilo uvodno izlaganje, a za 

ostale točke su opširni materijali, sve piše i nadam se da ćete se kao vijećnici uključiti s pitanjima 

za ono što vam nije jasno u materijalima. 

  

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se prelazi 

na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

  

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

 Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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ŽELJKO STANEC - Moram se vratiti na petnaesti deveti kada je moj pročelnik rekao da 

se moram upisati na radionicu za proračun, mislim da je tako nekako rekao. Evo, vidite ovdje je 

bilo dvadeset tri milijuna i četiristo, pa sam rekao, Željko ajde probajte napraviti rebalans još u 

devetom mjesecu da se taj novac na neki način počne trošiti, tada je rekao on, teško da će uopće 

biti ova godina pozitivno završena, a sada koliko čujem iz ovog izvještaja da je ipak to dvadeset 

devet milijuna kuna viška. Ok, super, i ovaj rebalans ništa nije čudno, bez obzira što je treći mjesec, 

dobro je da se rebalans radi, da se normalno mogu neke potrebe i ostvariti. Evo, tu ste napravili 

programe, pričali smo o školi, o komunalnim potrebama i to je sasvim normalno, zbog čega čekati 

peti ili šesti mjesec za rebalans kada imamo već poznate podatke. Pročelnik Radovanić je naveo da 

će proračun biti praćen s obzirom na situaciju kakav bude rast energenata, rast svega toga, a nigdje 

nije uključeno samoborsko gospodarstvo. Mislim da bi tu trebalo daleko više, to je jedini pravi 

izvor proračuna, porez na dohodak koji je izvorni prihod poreza kojeg dobivamo mi od 

gospodarstvenika, a na neki način opće ih zanemarujemo. Međutim, sada je gotovo, nismo stigli 

niti neki amandman napraviti da jednostavno više računa vodimo o samoborskom gospodarstvu, 

na koji način će i oni ako će Grad ući u određene krize sukladno tome će i gospodarstvenici ući i 

njima će rasti energenti i rasti će sve to, a nismo nikakvu tu poziciju stavili u proračunu za jedino 

ispravno i zdravo punjene gradskog proračuna. Mislim da bi trebalo o tome razmisliti, pročelnik je 

napomenuo da smo 2020. godine, čini mi se kada je počela COVID kriza, da smo odmah reagirali, 

isključivo da se to samoborsko gospodarstvo koliko je to moguće proračunom i održi. Mi smo jučer 

razgovarali, ovaj prijedlog rebalansa iz tog razloga nećemo podržati, ovo naravno pozdravljam jer 

nije nitko protiv rebalansa i svega toga, ali treba isključivo voditi brigu o tome tko taj proračun i 

puni. Mi smo potrošači, mi samo raspoređujemo taj novac, a zdravo gospodarstvo ga puni pa 

obratite pozornost prema tome.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

ŽELJKO RADOVANIĆ - Ukratko, kako se zna reći nije gotovo dok nije gotovo, tako 

smo mi u tom devetom, desetom mjesecu bili smo tada u najvažnijem dijelu, a to je da je 

gradonačelnica trebala napraviti postavu svog poslanstva, svog posla u sljedeće četiri godine i radio 

se provedbeni plan. Dakako da mi u tom momentu nismo niti jedan program, niti jednu aktivnost, 

niti bilo što zaustavljali. Sve ono što je započelo ranije, sve što je imalo svoj kontinuitet od trećeg, 

četvrtog ili šestog i sedmog mjeseca, ali i u programu devetog i desetog mjeseca da smo izvršavali 

i da smo velikim dijelom izvršili sve programe. Sada da ne polemiziram o tome dalje, jako je i 

danas samoborsko gospodarstvo i samoborski porez na dohodak je najjači prihod našeg proračuna 

i sigurno da ćemo o tome voditi računa, ako ne prije onda već u sljedećem proračunu. Mi znamo 

da postoji pet ili šest mjera u našem programu kod poštovanog gosp. Džepine, od zapošljavanja do 

kapitalnih pomoći, pa ako baš hoćemo do onih malih tradicijskih obrta, ništa od toga nismo 

zanemarili, možda možemo samo kroz razdoblje koje je pred nama neke od tih stvari i povećavati.  

Uvjeren sam i apeliram na sve vas koji ste ovdje prisutni da još jednom onako kao što ste 

glave i ruke, a i um, stavili zajedno i sada kod ovog rebalansa, buditi jednoglasni i jedinstveni. 

 

ŽELJKO STANEC - Mislim da je energija povećana za četiri milijuna kuna, ako se ne 

varam, a milijun kuna je za izvanredno. Mogli ste možda tu čak veću izmjenu lampi napraviti, za 

tri milijuna kuna, a energija se računa do trideset prvog dvanaestog, pa bi onda imali uštedu iz veće 

količine zamijenjenih lampi, jer bi umanjilo potrošnju električne energije, a s time bi onda i uštedili, 

tako da ne bih trebali plaćati po visokoj cijeni električnu energiju. 
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MIRAN ŠOIĆ - Gradonačelnice izvolite. 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče javne rasvjete mi moramo ići u novelaciju projekta, zato 

što su neke stvari tamo pogrešno postavljene. Znači, moramo to napraviti i onda krenuti, a plan je 

u fazama odraditi izmjenu rasvjete. Da, slažem se, zato je ovo okvirni sporazum, kako ćemo 

mijenjati rasvjetna tijela tako će se smanjivati potrošnja. Već smo odradili i s REG-om sastanke i 

po tom pitanju intenziviramo proces i što prije je plan ići u zamjenu javne rasvjete, ali dok se 

napravi novelacija projekta trebat će isto određeno vrijeme. Zbog toga je ovaj omjer vrijednosti, a 

u sljedećem rebalansu ćemo naravno povećati da što prije zamijenimo svu javnu rasvjetu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li ima još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 "za" 

i 5 "protiv") donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2022. godinu i projekcija za 2023. i 2024. godinu u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD2.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Molim gosp. Željka Radovanića, pročelnika Upravnog odjela za financije da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

  

ŽELJKO RADOVANIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 "za" 

i 4 "protiv") donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2022. godinu u 

tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo ne treću točku dnevnog reda - - Prijedlog Odluka o donošenju 

II. ciljanih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja Grada Samobora. 

Molim gosp. Marinka Džepinu da u kratkim crtama podsjeti što je sve poduzeto, budući da 

su u javnosti različite rasprave po tom pitanju. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održala sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih se samo kratko osvrnuti na sljedeće, ovdje se radi 

o ciljanim izmjenama Prostornog plan, u točki dvadeset tri se nalazi Izvješće o postupku izrade 

donošenja prostornih planova. Već smo do sada usvajali neke točkaste izmjene i navodno se sada 

vodi rasprava o petim točkastim izmjenama Prostornog plana. Po ovoj točki ću biti "protiv" 

donošenja i one pod točkom dvadeset tri, iz jednog osnovnog razloga. Zagrebačka županija je 

usvojila Izmjene prostornog plana  2020. godine, koji je za naš Prostorni plan Grada Samobora 

Plan višeg reda i mi smo bili u obvezi uskladiti naš Prostorni plan s Prostornim planom Županije. 

To do sada nismo učinili, a sada mijenjamo u našem Prostornom planu neke stvari koje u 

budućnosti možda će se ticati u međuvremenu izdanih građevinskih dozvola na način, da ukoliko 

je Prostorni plan Županije ili RH predvidio, a predvidio je prolazak neke međunarodne prometnice 

preko prostora grada Samobora, a mi nismo s time uskladili naš Prostorni plan, i možda ćemo izdati 

nekomu nekakvu građevinsku dozvolu koja će obuhvaćati to područje buduće prometnice i imat 

ćemo problem i mi i vlasnik zemljišta. Znači, bilo bi nužno pokrenuti donošenje Izmjene 

prostornog plana, odnosno usklađivanje s Izmjenama prostornog plan Županije, pa tek onda 

donositi sve ove izmjene koje mi tu trebamo. Eto, o tome bi trebalo što prije pokrenuti postupak. 
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SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Dakle, ovo je isto tema koja je vrlo važna i utječe 

apsolutno na kvalitetu života naselja Grdanjci i općenito Bregane. Podsjetit ćemo na 2013. godinu 

koja je bila vrlo izazovna, kada smo imali poplave i zapravo čekamo od Hrvatskih voda još od tada 

da se dogodi ta investicija, da se napravi retencija na Koretićima. Ovo je nešto na čemu se radilo 

proteklih godina, i na neki način imamo sreće da nisu bile takve vremenske neprilike proteklih 

godina da su se događale poplave. To je jedna nasušna potreba koju treba za taj dio Samoborskog 

gorja napraviti, odnosno tu već ulazimo u Žumberačko gorje. To su bile takve poplave koje su 

naprosto nedoživljene u proteklim desetljećima u Samoboru. Upravo nam ta retencija treba, kao 

što je trebala retencija na Lipovečkoj Gradni da se ne događaju više poplave u Samoboru. Ovo 

treba da se zaštiti područje u Grdanjcima, tu je i vijećnik Horvat, a treba podsjetiti na situaciju koju 

smo imali, to je specifično područje u toj takozvanoj naturi 2000., gdje imamo direktivu EU koja 

brani određene radove na riječci Bregana, pa su se zbog toga događala različite poplave,  jer se ne 

može Bregana čistiti po određenim pravilima kako se tko sjeti, već točno u određenim vremenskim 

uvjetima. Tako da se tu prolazilo stvarno jako osjetljivo razdoblje u tom vremenu, kada je bilo u 

Grdanjcima tih poplava. Evo, par godina je bilo nezgodno kada se prisjetimo toga, gosp. Horvat je 

bio predsjednik Mjesnog odbora, to su bile strašne poplave koje su se dogodile i ovo je nešto što 

moramo napraviti.  

Ovo sada što spominje gđa Franceković, ovu cestu koju Županija navodi, koliko se sjećam 

iz vremena Županijske skupštine, tamo prije nekih desetak godina ta cesta je već dugo, dugo u 

planovima, a da li će se ikad realizirati ne znam. Možda gospođa ima informacije da će doći do 

toga, to je cesta spoj na autoputu prema Rakov Potoku. Jel na to mislite? Dobro, ok, da sad ne 

širimo temu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molim da se vratite na točku dnevnog reda. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Dobro, shvaćam o čemu ste govorili vezano uz 

administraciju i slično. Taj dio treba vidjeti, kao što je najavljeno eventualno daljnje izmjene 

prostornog plana, jer sigurna sam da već sada ima veliki broj primjedbi, odnosno veliki broj želja 

građana za izmjenama određenih dijelova njihovih čestica, a to se sve može izmjenama prostornog 

plana. Tako da pozivam službe da se to vidi, mislim da smo mi određena sredstva već planirali, jer 

se uistinu već dugo nije mijenjao Prostorni plan, tako da sve to treba staviti na jedno mjesto i to 

pripremiti detaljno. Apsolutno se samo nadam da s ovim izmjenama treba potaknuti Hrvatske vode 

da što prije krenu da se ide u taj projekt, jer takvi projekti izgradnje retencije traju godinama, a 

znamo postupke javne nabave i slično, a ne daj bože da nas opet pogodi slična nepogoda koja je 

bila 2013. godine, a mislim još i 2015. godine.  

 

MARINKO DŽEPINA - Razumijem brigu, ali ne razumijem motiv, jer motiv je čisto 

pogrešan. Ovdje govorimo o II. ciljanim izmjenama, a o cjelokupnim izmjenama i dopunama 

Prostornog plana nešto više ću reći, ali taj dio je u postupku. Znači, nemojmo miješati ta dva plana, 

ovdje se radi o ciljanim izmjenama Bregana - Koretići, a ovo što će doći i što smo krenuli u ovoj 

godini, a temeljem zahtjeva građana, pravnih osoba, radi se o cjelokupnim izmjenama Prostornog 

plana Grada Samobora. Kada iznosite ovakve ideje, koje imate, to možete iznositi tamo, cjelokupni 

postupak će biti identičan ovom postupku i možete se uključiti u to.  

Sada samo da kažem što je vezano za Koretiće za ovu odluku o donošenju. Evo, ovdje 

imam, a mogu vam ga i dati, mišljenje Županije koja kaže: "Konačni prijedlog II. ciljanih izmjena 

i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Samobora izrađen je u skladu sa Prostornim planom 

Zagrebačke županije". Da sada ne čitam sve ove zakonske i podzakonske tekstove. Pozivam vas 
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da prihvatimo ovaj materijal i da na taj način omogućimo ljudima koji žive u tom području da ne 

dožive one situacije koje su doživjeli, a o kojima je gđa Sanja govorila, prije desetak godina. 

 

IVAN HORVAT - Konačno je došlo ono što su Grdanjci tražili još od 2013. godine. Mi 

smo bili inicijatori, odnosno jedan od inicijatora, izgradnje te retencije. Svi koji idete u Rude vidjeli 

ste onu retenciju gore u Rudama. Da 2015. godine nije bilo te retencije Samobor bi bio poplavljen 

po Trgu, a možda i dalje. Svake godine strepimo u Grdanjcima da se to ne dogodi onako kao što je 

to bilo 2013. godine i 2015. godine. Prema tome, pozdravljam izgradnju ove retencije, podržat 

ćemo to, ali na jednu stvar moram upozoriti. Evo, tu je i vijećnik Daničić on ima gore korijene, 

Hrvatske šume u tom području gdje će se izgraditi retencije rade nered, to su naslage granja koje 

ta retencija neće moći progutati. Prije nego što se to područje uredi, upozoravam, trebalo bi gore 

napraviti taj šumski red, da se to granje makne. Nekada su seljaci to normalno stavljali na stranu 

da nije smetalo, a sada svaka bujica sve to granje pokupi i donese u potok Breganu. Zato smo mi 

među inima i imali poplave. Znači, upozoravam prije puštanja te retencije da se uredi taj šumski 

red gore. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Jako je lijepo kada ovako pročelnik i ostale kolege savjetuju 

vijećnika na koji način on mora diskutirati. Vi znate da su nas građani Samobora odabrali da ovdje 

donosimo odluke koje se tiču svih. Ja nemam ništa protiv toga da se gradi retencija i da se zaštiti 

to područje od poplava, niti sam o tome diskutirala. Samo govorim sljedeće, 2013. je bila poplava 

u Grdanjcima, 2015. godine ponovno, navodno, tako ste rekli, u to vrijeme HSS i SDP je vladao 

ovim Gradom, sada je 2022., mi tek sada govorimo o toj retenciji. 2020. godine Županija je 

promijenila Prostorni plan i tada je Grad Samobor, kada je ista ta garnitura bila na vlasti, trebao 

početi donositi izmjene Prostornog plana Grada Samobora, a sada se tu prepiremo oko sitnih 

nekakvih ciljanih, točkastih ili ovakvih ili onakvih izmjena plana kojega smo već trebali odavno 

započeti donositi. Nemam ništa protiv retencije, dapače, treba štititi imovinu građana i cijeli naš 

okoliš od elementarnih nepogoda. Mislim, da ovaj skup treba razmisliti o tome kakve odluke i na 

kakav način donosi i koliko one dalekosežno će se ticati svih ostalih građana. Eto, samo toliko. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još netko za raspravu? 

 

MARINKO DŽEPINA - Samo bih napomenuo da ćemo mi poslije malo na kavi o ovome 

popričati, a dio ovih godina o kojima je gđa Franceković govorila bila je i osobno u Gradskom 

vijeću, pa ćemo i o tome malo porazgovarati. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Samo bih podsjetila da se ovdje radilo o tome što donose 

i što je povezano s tvrtkom Hrvatske vode, koja znamo kako funkcionira. To je nesretna opet izjava, 

nije u našoj nadležnosti i slično. Dakle, ovisi o određenim stvarima koje su se trebale pokretati s 

Hrvatskim vodama i na čemu se radilo, bilo je dosta izazovno razdoblje da uopće dođe do ovoga, 

do ovih izmjena koje se sada trebaju usuglasiti, jer su to određene procedure koje traju, koje su 

definirane zakonskim aktima i slično. Nije da se nije radilo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Jel se netko još javlja?  

Ako se nitko ne javlja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog Odluka o 

donošenju II. ciljanih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja Grada 

Samobora. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 "za" 

i 1 "protiv") donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o donošenju II. ciljanih izmjena i dopuna Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja Grada 

Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o donošenju II. ciljanih izmjena i dopuna prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Samobora u 2022. godini. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Samobora u 2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne postrojbe 

Grada Samobora u 2022. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavi dio. 

 

 MARKO MATIJAŠČIĆ - Ispred Kluba vijećnika Fokusa molim pauzu. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća daje pauzu od desetak minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice, te se konstatira da je na sjednici nazočno 17 vijećnika. 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o  kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 

2022. godini. 
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Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o  kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora u 

2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 

Samobora u 2022. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o odricanju 

prava prvokupa za kč.br. 1097 i 1098 k.o. Samobor u naravi dvorac i perivoj u Samoboru, Gornji 

kraj 34. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o odricanju prava 

prvokupa za kč.br. 1097 i 1098 k.o. Samobor u naravi dvorac i perivoj u Samoboru, Gornji kraj 34. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o odricanju prava prvokupa za kč.br. 1097 i 1098 k.o. Samobor u naravi dvorac i perivoj u 

Samoboru, Gornji kraj 34, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD7.)  

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o odricanju 

od vlasništva u korist javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada 

Samobora. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o odricanju od 

vlasništva u korist javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u vlasništvu Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o odricanju od vlasništva u korist javnog dobra u općoj uporabi - nerazvrstane ceste u vlasništvu 

Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Izvješće o radu gradonačelnice 

za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2021. godine. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Nemam nikakve primjedbe na izvještaj, ali imam primjedbe 

na stručne službe koje su ga očito pisale, jer na nekoliko mjesta piše da gradonačelnica ima dva 

zamjenika, pa drugi puta kada pišete morate znati da to nije realnost. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ne smije biti uvijek copy paste. 

 Ima li još pitanja? 
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 PETRA ŠKROBOT - Ispričavam se, da i ja imam označeno u materijalu, stručne službe 

su dobile opasku po tom pitanju, dala sam im do znanja da su pogriješili, tako da hvala i vjerujem 

da će paziti malo više u pripremi materijala. Ovdje je sve jasno vidljivo, pet mjeseci što se radilo, 

projekti koji su bili u toku su se nastavili, neke stvari su se dodatno odradile u smislu povećanja 

broja iznosa stipendija. Ono što je bilo moguće u okviru proračuna, subvencije za dječje vrtiće, 

potpora poljoprivrednicima za nepogodu mraza. Uglavnom sve je ovdje prikazano, pa ako ima još 

pitanja stojim na raspolaganju. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Inače u starom upravnom zakonu piše, da uvijek moraš bedastoću neku 

napisati da vidiš jel netko čita materijale, tako se to radi inače. 

 

S obzirom da više nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

gradonačelnice za razdoblje od 01. srpnja do 31. prosinca 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o radu gradonačelnice Grada Samobora za razdoblje od 01.07.2021. – 

31.12.2021. godine u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.)  

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena Programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena Programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Izmjene Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD11.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 
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IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjene i dopune Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena Programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja 

-  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Dakle, s obzirom na pitanje na aktualnom satu i 

aktualnosti koje jesu i sve pripreme koje se odrađuju za dolazeću školsku godinu 22./23., znamo 

da smo suočeni s time da će vrlo vjerojatno biti nešto povećan broj djece što se tiče prvih razreda, 

a isto tako petih razreda, koji dolaze iz područnih škola u matične škole. Apeliramo na službe da 

budu vrlo agilne, da se vidi sve što se može s Ministarstvom obrazovanja, da se razgovara da 

dobijmo određene suglasnosti, ukoliko će biti potrebne. Prošla godina je isto tako bila zbog 

pandemije korona virusom, dosta je bilo odgoda upisa u prvi razred i slično. Mislim da se već radi 

na tome i da su službe već održale određene sastanke s ravnateljima škola, krenule su ove procjene 

za upise u prvi razrede, neki već dolaze potencijalni prvašići u škole i slično. Tako da pozivam 

Upravni odjel za društvene djelatnosti da bude maksimalno agilan i da pripremi da sve bude što se 

tiče početka nove školske godine dobro pripremljeno, što se tiče prijevoza i općenito boravka djece 

u školi. Tako da budu kooperativni i da naravno pripreme dopis koji treba za Ministarstvo 

obrazovanja, jer je to opet nešto što neće Grad samostalno moći odlučiti već će tu trebati određene 

suglasnosti ministarstva. Pozivam da budu maksimalno operativni da se pokuša odraditi na 

zadovoljstvo svih, posebno roditelja i učenika.     

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za raspravu? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena Programa javnih 

potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 
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 Tekst Izmjene programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog programa 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske 

na području grada Samobora za 2022. godinu.  

 Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako ne, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog programa korištenja 

sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na 

području grada Samobora za 2022. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

PROGRAM 

 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske 

na području grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji programa 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom 

i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2021. 

godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja?  

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD16.)   

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja?  

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je  (17 "za") 

donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaest točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja?  

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 

2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD19.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja?  

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 

2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2021. godinu.  

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
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- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja?  

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (17 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2021. godinu. 

 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednice su održali: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 
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AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog komunalnog otpada za 2021. 

godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu davatelja javne 

usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog komunalnog otpada za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog 

komunalnog otpada za 2021. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Izvješće o zaključcima 

stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za 

izradu i donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja 

do 31. prosinca 2021. godine. 

Po ovoj točki dnevnog reda sjednicu su održali: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo i obrtništvo i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvješće o zaključcima stručne 

analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i 

donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. 

prosinca 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova  (16 "za" 

i 1 "protiv") donijelo je 
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ZAKLJUČAK 

Prihvaća se Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu 

utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno 

njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2021. godine, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

Savjeta mladih za 2021. godinu.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

 MARIN KOMES - Samo bih htio reći da me dosta žalosti što Savjet mladih Grada 

Samobora slabo funkcionira. Evo, od 2021. godine utrošili su nula kuna i nadam se da ćemo ih u 

narednim godinama nekako uspjeti motivirati mlade i uključiti ih u aktivnu politiku Grada 

Samobora za unapređenje svih mladih u Samoboru.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvješće o radu Savjeta mladih za 

2021. godinu.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Samobora za 2021. godinu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Izvješće o radu Javne 

vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2021. godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ - Mi ćemo Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe prihvatiti. 

No, međutim meni je upalo u oko da ga je potpisao gosp. Mladen Žitković, vršitelj dužnosti 

zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe, pa sam si dala malo truda i provjerila o čemu se tu radi. 

Znači, Vatrogasno vijeće Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora raspisalo je natječaj za 

zapovjednika na koji su se, po mojim saznanjima, javila dva kandidata. Uvjeti koji su propisani 

Statutom Javne vatrogasne postrojbe za to radno mjesto imao je gosp. Žitković. Vatrogasno vijeće 

Javne vatrogasne postrojbe je tražilo suglasnost od Hrvatske vatrogasne zajednice, koja je izdala 

suglasnost za imenovanje njega za zapovjednika. Sada me zanima, gdje je tu došlo do nekog zastoja 

da on nije imenovan od strane gradonačelnice za zapovjednika, nego je trećeg dvanaestog 2021. 

godine imenovan za vršitelja dužnosti zapovjednika, na rok godinu dana. Zanima me, o čemu se tu 

radi i da li će biti raspisan novi natječaj i u kojem roku? 

 

 PETRA ŠKROBOT - Ako ste čitali očitovanje onda ste mogli vidjeti da se u očitovanju 

navodi da je sve u skladu sa zakonom. Statut Javne vatrogasne postrojbe nije usklađen sa zakonom 

po pitanju stručne spreme zapovjednika i tu je glavni razlog. Konzultirali smo se s pravnicima i tu 

je glavni razlog zašto se ova situacija dogodila. Tumačenje je bilo da mora biti u skladu sa 

zakonom, a to nije. Znači, možete provjeriti slobodno očitovanje, a tumačili su ga brojni pravnici i 

sigurno ne bismo išli u poništenje da je Statut usklađen sa zakonom. Znači, treba ići na promjenu 

Statuta i na tome se radi. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Da sada ne idemo u raspravu, čuli smo primjedbu i odgovor smo dobili, a 

sada se radi o izvješću, pa kada će doći promjena Statuta na Vijeće možemo o tome. 

  

 Ima li još pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvješće o radu Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora za 2021. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o radu Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora za 2021. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 2021. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 
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- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvješće o izvršenju Plana 

djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 2021. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Prihvaća se Izvješće o izvršavanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada 

Samobora u 2021. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog akcijskog 

plana energetske učinkovitosti Grada Samobora za razdoblje 2022.-2024. godine. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog akcijskog plana 

energetske učinkovitosti Grada Samobora za razdoblje 2022.-2024. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Donosi se Akcijski plan energetske učinkovitosti Grada Samobora za razdoblje 2022. - 

2024. godine, prema tekstu elaborata koji je izrađen od strane Regionalne energetske agencije 

Sjeverozapadne Hrvatske, Zagreb, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Akcijskog plana energetske učinkovitosti prilaže se ovom zaključku i njegov je 

sastavni dio. 
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AD28.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Prijedlog davanja 

mišljenja na Nacrt prijedloga Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana Urbane 

aglomeracije Zagreb. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog davanja mišljenja na 

Nacrt prijedloga Komunikacijske strategije i komunikacijskog akcijskog plana Urbane 

aglomeracije Zagreb. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

Daje se pozitivno mišljenje na Nacrt Komunikacijske strategije i komunikacijskog 

akcijskog plana za razdoblje do kraja 2027. godine, Strategije razvoja Urbane aglomeracije Zagreb, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Komunikacijske strategije prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

  Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog odluke o imenovanju 

ravnatelja Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (13 "za" 

i 4 "protiv") donijelo je 
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ODLUKU 

 

o imenovanju ravnatelja Dječjeg vrtića Grigor Vitez, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o imenovanju ravnateljice prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD30.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Odluku o imenovanju 

ravnatelja Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama 

Statuta Samoborskog muzeja. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Prijedlog zaključka o davanju 

prethodne suglasnosti na Statutarnu odluku o izmjenama Statuta Samoborskog muzeja. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

Daje se prethodna suglasnost na Statutarnu odluku o izmjenama Statuta Samoborskog 

muzeja, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Statutarne odluke prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD31.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za prosinac 2021. godine. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje - Izvještaj o korištenju sredstava 

proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za prosinac 2021. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 "za") 

donijelo  
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ZAKLJUČAK 

Prihvaća se Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe za prosinac 2021. godine 

utvrđenih u Proračunu Grada Samobora za 2021. godinu i projekcijama za 2022. i 2023. godinu u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

AD32.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

 

Da li se netko javlja za riječ? 

 

 Ako se nitko ne javlja zahvaljujem se svima na radu i sudjelovanju, vidimo se na sljedećoj 

sjednici tamo negdje u petom mjesecu. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 8. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

Dovršeno u 17.40 sati. 

 

 

 

ZAPISNIČARKA  ZAMJENIK PROČELNICE  PREDSJEDNIK  

 

Nada Gorišek  Igor Rizmanovski, dipl. iur.  Miran Šoić 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

   

 

 

 


